
 

 Referat FAU-møte Ålgård skole 
Dato: 25. September 2024 klokka 19.30 – 20.30  

Sted: Ålgård skole personalrommet + videomøte 

FAU-representanter:  

1. trinn: Bjørn Magne? 
2. trinn: Åse Jeanette Haaland (KFAU) 
3. trinn: Øyvind Blaauw  
4. trinn: (KFAU) 
5. trinn: Lise Bjelland  
6. trinn: Mattis Langheim  
7. trinn: May Britt Lilleland? 

 

Referat: 

Sak 1: Gjennomgang av referat fra sist FAU-møte. 

- Gjennomgang av referat fra FAU-møte Mai. 

Sak 3: Plan Elevkveld Ålgård skole 

- Organiseres av Marielle Nevland Sømme / Lise Bjelland. 

- Første elevkveld blir 7 November 

- Lise Bjelland låner bank-kort fra FAU for å kjøpe inn til elevkvelder 

Sak 4: Skolens uteområde 

- Plan for vårens dugnad: 

o Skolen ønsker utvidelse av klatreskråen (Klatreskråen bør utvides ca 1 m i bunnen med 

terrassebord for å unngå «graving av grop» ved bruk). 

o Ny oppmerking av slåballbanen (Væravhengig) 

o Maling av benker. (Væravhengig) 

o Kommunens tekniske avd kan godkjenne/inspisere utvidet klatreskrå. 

o Organiseres av Åse Jeanette Haaland. 

o Planlagt lørdag 02 November. 

Sak 5: Eventuelt 

- Leker til SFO. FAU sender ut info til klassekontakter angående donasjon av leke til SFO. SFO Leder 

sender info om type leker etc. Ansvar FAU leder. Purre på info om hvilke typer leker. 

- Kommunen/Skolen ønsker å skille ut FAU til egen juridisk forening. Ligger i dag under skolen. 

Muligheter undersøkes. Tas opp neste møte. 

- Skal FAU arrangere skoleavslutning igjen, slik som det har blitt gjort i tidligere år? 

- Neste møte, Valg av leder, nestleder og sekretær. 

- Skolen ønsker trafikvakter slik som tidligere år, de 2 første uker i november. Neste møte 

- Elevene ønsker en ny plass å stå under tak etter at sykkelskuret ble revet. Neste møte. 

 

Neste FAU møte 23 Oktober 2024 
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